
 

 

 

 

 

 
Concept verslag ALV 06 april 2024 

 
Aanwezig bestuur: Gerard Mees ten Oever, Martin Kimenai, Marinus Verhagen, Gert 
Joosten, Lydia Schijven; afmelding: Carla Arnolds. 
 
Aanwezig leden: Ad Hooijmaijers (erelid), Gerhard Kramer en Moniek Wegman (BC 
Goirle), Ton Schoonen (Bridgeclub 013), Ine Zeegers (BC Moergestel), Sam Crommelin 
(BC Edelweiss), Jack Koenen en Willem van Tuijn (BC Riel), John Lenior (HBC 
Hilvarenbeek), Noud van Woerkom (BC de Blaak), Cobi van Rooijen (BC Berkel-Enschot), 
Herman Rooney (BC Udenhout), Adri Hartsuiker (BC Theseus), Henri Gelevert (BC Loon 
op Zand), Ton van Dongen en Toon van den Hout (BV Gilze), W. van Gils (Invite), 
Marjolein Beynon (BC de Honneur) 
 
Afmelding leden: BC Golden Bridge (club stopt), Bridgeclub Drunen, BC Internos, SDC 
Tilburg, BC Kaartheuvel 
 

1. Opening: aanwezigen stellen zich voor. 
 

2. Notulen van de ALV d.d. 11 november 2023: correctie WTBR moet zijn WBTR (pag. 
3). Voor het overige akkoord en vastgesteld. 
(Bij de rondvraag werden naar aanleiding van het verslag nog vragen gesteld.) 
 

3. Mededelingen: geen. 
 

4. Ingekomen stukken: afmeldingen ontvangen van bestuurslid Carla Arnolds, BC 
Drunen, BC Golden Bridge, BC Internos, SDC Tilburg. 
 

5. Financieel verslag over het jaar 2023, penningmeester Marinus Verhagen licht toe: 
- Het financieel verslag werd nagezonden. Na controle door de kascommissie zijn 

een paar kleine wijzigingen aangebracht. De inkomsten uit spelpeilworkshops 
zijn €20 hoger en daardoor is het verlies €20 kleiner. De exploitatieoverschotten/ 
tekorten zijn op de balans bij de reserves gevoegd zodat een duidelijker beeld 
van de reserves is ontstaan. De passiva kant van de balans bevat nu de post 
crediteuren (door een foutje stond daar nog debiteuren). Dit verslag is ter 
vergadering uitgedeeld en besproken. 
De reserve voor de dupliceermachine zal jaarlijks worden verhoogd omdat de 
actuele prijs veel hoger is dan € 3500.  

- De vergadering stelt het financieel verslag vast. 
 

6. Verslag kascommissie: Noud van Woerkom doet, mede namens Nico Meurders, 
verslag van de bevindingen van de kascommissie. Na overleg met de 
penningmeester heeft deze het financieel verslag aangepast: zie punt 5. 
De kascommissie stelt voor het bestuur te dechargeren. De vergadering 
dechargeert het bestuur. 
 

7. Verkiezing kascommissie: Nico Meurders treedt af als lid van de kascommissie; 
Noud van Woerkom en Sam Crommelin vormen de kascommissie;  Ton Schoonen 
wordt reserve lid van deze commissie. 



 

 

 
8. Districtscompetities 2023-2024: DKL Gert Joosten geeft een overzicht. 

- District Midden Brabant is een van de weinige districten in Nederland waar nog 
een parencompetitie, viertallencompetitie en seniorencompetitie worden 
georganiseerd. 

- In de open parencompetitie werd echtpaar Snoeck kampioen 
- De viertallencompetitie Hoofdklasse werd gewonnen door Theseus 7. 
- Ter vergadering was de viertallencompetitie Eerste Klasse nog niet afgerond. 
- In de senioren parencompetitie werden Jaap van den Berg en Henk de Vet 

kampioen. 
- Dit jaar werd 5 keer in cafetaria Lily in Loon op Zand gespeeld en voor het eerst 

3 keer in de Pelgrimhoeve in Tilburg. Deze laatste locatie is goed bevallen. 
- Het bestuur heeft overleg gehad met andere districten om gezamenlijk een 

competitie op te zetten. Een 2-wekelijkse competitie heeft geen voorkeur; de 
fysieke afstand is daarbij vooral een belemmering. Een alternatief kan zijn om 
een weekend (1 of 2 dagen) te organiseren voor de 4 Brabantse districten. Het 
bestuur komt hier op terug. 

 
 Vragen en reacties: 

- Een aantal viertallen in de Eerste Klasse heeft dit jaar maar 6 keer gespeeld. Dit 
zal volgend jaar niet meer gebeuren.  

- Er waren dit jaar 2 nieuwe viertallen, nl. van BC de Blaak. Deze viertallen 
meldden zich aan na een bijeenkomst waarbij zij kennis maakten met het 
viertallen. Dit kan ook interessant zijn voor andere clubs: laat de leden kennis 
maken met viertallencompetitie. Het districtsbestuur kan hierbij ondersteuning 
bieden. 

- Wat is het verschil tussen de open en de senioren parencompetitie?  
Het belangrijkste verschil zit in de leeftijd. Deelname is mogelijk voor leden die 
geboren zijn in 1961 of eerder; in 2024 dus tenminste 63 jaar oud. Dit jaar waren 
er 15 paren in de open competitie en 29 in de senioren competitie. Wellicht 
schrijven er meer mensen in voor de seniorencompetitie omdat senioren op een 
middag spelen. 

- Loon op Zand geeft complimenten aan de DKL voor de organisatie. 
  

9. Verslag over 2023: districtssecretaris Lydia Schijven ligt het sportief jaarverslag 
2023 toe. Sommige zaken worden bij andere agendapunten besproken. 
Aanvullend: 
- Ook dit jaar zal aandacht worden gegeven aan zomerbridge bij verschillende 

clubs. 
- Volgende week is er overleg tussen de gemeente Tilburg en Tom van Wijk 

(NBB) over de mogelijkheden om Tilburgse bridgeclubs te betrekken bij het 
meer in beweging krijgen van senioren. Carla Arnolds en Lydia Schijven zullen 
namens het districtbestuur deelnemen aan een opstartcursus ASM/Old Stars. 
Het idee is dat daarna een training voor alle clubs zal plaatsvinden. Op dit 
moment is er nog niet genoeg bekend hoe dit zal gebeuren. 

 
10. Stand van zaken onderwijs- en clubondersteuning. Martin Kimenai licht de 

activiteiten, mede namens Carla Arnolds, toe. 
- Spel Peil Ontwikkeling (SPO): er vonden thema-avonden plaats op 2 niveaus. 

Met name voor niveau 2 was grote belangstelling. Het idee is dit dus jaarlijks te 
organiseren. 



 

 

- Toekomstdrive: voor beginnende bridgers wordt op 14 april 2024 een drive 
georganiseerd om de lesstof in de praktijk te kunnen brengen. Er zijn nu 
ongeveer 26 paren aangemeld. De deelnemers komen van een paar docenten. 
Toch zijn er meer cursussen, ook al worden ze niet begeleid door bevoegde 
(maar wel capabele) docenten. Er is nog meer plaats: de aanwezigen wordt 
gevraagd nog eens te bezien of er interesse voor is. 

- Cursus Club Arbiter (CA): in 2024 zal nog een cursus worden georganiseerd. 
- CA+ (vervolg op CA): hier lijkt geen animo voor te zijn. Als dit er toch is: graag 

melden bij Carla Arnolds of Martin Kimenai. 
- Cursus Club Organisator (CO): in het najaar zal er weer een CO cursus worden 

georganiseerd. 
- CO+ (vervolg op CO): op dit moment vindt deze cursus plaats. Van de 16 zijn er 

een aantal uit andere districten. Er vallen nogal wat deelnemers af, 
waarschijnlijk omdat zij een wat meer praktische cursus hadden verwacht. Na 
afloop zal een evaluatie plaats vinden, samen met een ander district waar de 
CO+ cursus ook is gegeven. 

 
 Vragen en reacties: 

- Iemand die een CO cursus heeft gevolgd, is niet altijd in staat om in de praktijk 
een avond te leiden. Is het mogelijk om mensen ervaring op te laten doen bij 
andere clubs? Of clubs meer ondersteunen bij het begeleiden van deze 
mensen? 
Martin Kimenai zegt toe te gaan inventariseren wat nodig of wenselijk is. 

- Een deelnemer van de CO+ cursus geeft aan dat de cursus te ingewikkeld is en 
niet toe te passen is in de eigen club. 
Martin licht toe dat de CO cursus voor mensen is die de eigen clubavonden 
gaan leiden. De CO+ cursus is voor mensen op clubs waarvan de leden ook 
actief zijn in externe competities en waar op clubavonden ook andere 
spelvormen worden gespeeld (viertallen, butler, ranking). 

- Is het mogelijk om jeugd binnen te krijgen en vast te houden?  
Bridgelessen e.d. op scholen is geen speerpunt meer van NBB.  

 
11.  Overige bestuurlijke punten worden toegelicht door Gerard Mees ten Oever: 

- De NBB heeft modelstatuten geformuleerd die van de site te downloaden zijn. 
Bovendien wordt een gereduceerd tarief aangeboden. Voorwaarden en 
downloads op deze pagina Verenigingsstatuten - Nederlandse Bridge Bond 

- Door het ministerie en van daaruit NOC/NSF stimuleren het aanstellen van een 
vertrouwenscontactpersoon (VCP) in geval van grensoverschrijdend gedrag. De 
VCP ‘hoort aan en verwijst door’, maar is niet zelf verantwoordelijk voor het 
oplossen van de problemen. Omdat de meeste clubs te klein zijn voor het 
benoemen van een VCP stelt Gerard Mees ten Oever om hem te benaderen als 
er zich een probleem voordoet binnen het district.  
Er is afgelopen periode een melding geweest, die op verzoek van het 
districtsbestuur naar tevredenheid door een VCP is afgerond.  
BC Goirle en HBC Hilvarenbeek hebben zelf een VCP aangesteld. 

- Tijdens het voorzittersoverleg van de NBB is naar voren gekomen dat de NBB 
een fors financieel tekort heeft, waarvoor ze geen lening via gebruikelijke 
kanalen kunnen krijgen. Zij benaderen nu clubs, districten, bridgers voor een 
lening om online activiteiten te financieren. 

 
12. Lustrum 2025, toelichting door Marinus Verhagen. 

Het bestuur heeft een voorstel nagezonden met als belangrijkste items: 

https://www.bridge.nl/kennisbank/verenigingsstatuten/


 

 

- ‘DMB on tour: workshop van 2,5 uur bij iedere club. Onderwerpen in overleg met 
club. Alle aanwezigen zijn positief over dit aanbod. Het districtsbestuur zal alle 
clubs hierover benaderen.  Concrete afspraken (data en thema) maken clubs de 
clubs direct met Carla Arnolds.  

- ‘Besturen op bezoek’: besturen gaan spelen op clubavonden van andere clubs. 
Ter vergadering komen een aantal praktische bezwaren naar voren m.b.t. 
beschikbare capaciteit in de speelzalen van de clubs. Het bestuur zegt toe 
samen met de clubs te bekijken wat mogelijk is.  
De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde begroting van de twee 
activiteiten en de financiering vanuit de reserves van het district. 

 
13. De volgende ALV van ons district zal plaats vinden op zaterdag 9 november 2024 in 

sportcafé de Blaak. 
 

14. Rondvraag:  
Naar aanleiding van het verslag van de vorige ALV werden vragen gesteld:  
- Ad Hooijmaijers constateert dat er nog steeds geen contact is met de clubs uit 

het noorden van het district. Er zal dus ook weinig animo zijn om mee te doen 
aan de lustrumactiviteiten. Kan het bestuur meer druk zetten? 
Het bestuur heeft sporadisch contact met deze clubs. In het kader van het 
lustrum zal hier meer aandacht aan worden gegeven. 

- Hein Simons vroeg het bestuur een strategie te ontwikkelen over hoe verder in 
Midden Brabant. Het bestuur zegde toe hier op terug te komen. 
Het bestuur heeft overleg met de Bridgebond hierover. Op dit moment is nog 
geen vervolg bekend. 

 
15. De voorzitter sluit de vergadering om 12.30 uur. 

 
 

Lydia Schijven, secretaris 


